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PROTOKÓŁ NR VIII/11 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 25 marca 2011 r.  

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    28 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad VIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Zgierskiego.  

6. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zgierzu. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLVII/451/06 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 czerwca 2006r. w sprawie przyjęcia programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w Powiecie Zgierskim na lata 2006 - 2010. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr IX/76/07 Rady Powiatu Zgierskiego               

z dnia 29 czerwca 2007r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy dziecku                 

i rodzinie w Powiecie Zgierskim na lata 2007-2013. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLIII/400/10 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 26 lutego 2010r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań 

rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, na rok 2010.  

10. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXVII/319/09 z dnia 23 czerwca br.           

w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Powiatu Zgierskiego na lata 2009-2013. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zamiaru likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu; 

b) powierzenia Gminie Miasto Zgierz organizacji zajęć pozalekcyjnych dla dzieci                    

i młodzieży z terenu miasta Zgierza, jako zadania publicznego o charakterze 

powiatowym w zakresie edukacji publicznej. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

13.  Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Oświadczenia i wnioski radnych. 

16. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

17. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
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Ad. 1 

Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela otworzył VIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego                   

o godz. 10
07

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości w szczególności: Wójta Gminy Stryków Andrzeja Jankowskiego, 

Zastępcę Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zgierzu Andrzeja Jeziorskiego, 

Komendanta Powiatowego PSP Krzysztofa Zielińskiego, dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Zgierzu Pawła Królewiaka, dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                   

w Zgierzu Agnieszkę Duszkiewicz – Nowacką. Lista gości stanowi załącznik nr 3                       

do protokołu. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego,  wprowadza do 

porządku obrad VIII sesji w pkt 11 projekty uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały Nr XXXVII/327/09 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 23 czerwca 2009 r. 

w sprawie przystąpienia na członka wspierającego Stowarzyszenia „Zgierski Uniwersytet 

Trzeciego Wieku” i wyznaczenia pełnomocnika do działania w imieniu Powiatu 

Zgierskiego w tym Stowarzyszeniu; 

2) powierzenia Gminie Stryków prowadzenia zadania publicznego polegającego na 

wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy Stryków; 

3) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Stryków na realizację zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu 

Gminy Stryków; 

4) zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r.            

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011 – druk „A”. 

Wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia 17 marca 2011r. stanowi załącznik nr 4             

do protokołu. 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński, w imieniu Zarządu Powiatu, zgłosił następujące 

zmiany do porządku obrad: 

1) zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał w sprawach: 

a) zamiaru likwidacji Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu - projekt uchwały 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 

b) powierzenia Gminie Miasto Zgierz organizacji zajęć pozalekcyjnych dla dzieci                    

i młodzieży z terenu miasta Zgierza, jako zadania publicznego o charakterze 

powiatowym w zakresie edukacji publicznej – projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 

do protokołu; 

2) wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawach: 

a) upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań zmierzających do 

nabycia nieruchomości, 

b) zmiany uchwały Nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27  stycznia 2011r.                                

w sprawie uchwalenia budżetu  Powiatu Zgierskiego na rok 2011 – druk „B”, 

c) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej 

ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi. 

Wniosek Zarządu z dnia 24 marca 2011r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmiany do porządku obrad:  

1) zdjęcie z porządku obrad ww. projektów uchwał 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada zmiany przyjęła.   

 

2) wprowadzenie do porządku obrad ww. projektów uchwał 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada zmiany przyjęła.   

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad VIII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zgierzu o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Zgierskiego.  

6. Przyjęcie rocznego sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Zgierzu. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLVII/451/06 Rady Powiatu Zgierskiego 

z dnia 29 czerwca 2006r. w sprawie przyjęcia programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w Powiecie Zgierskim na lata 2006 - 2010. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr IX/76/07 Rady Powiatu Zgierskiego               

z dnia 29 czerwca 2007r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu pomocy dziecku                 

i rodzinie w Powiecie Zgierskim na lata 2007-2013. 

9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XLIII/400/10 Rady Powiatu Zgierskiego     

z dnia 26 lutego 2010r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań 

rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, na rok 2010.  

10. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwały Nr XXXVII/319/09 z dnia 23 czerwca br.           

w sprawie przyjęcia Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Powiatu Zgierskiego na lata 2009-2013. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany uchwały Nr XXXVII/327/09 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 23 czerwca 

2009 r. w sprawie przystąpienia na członka wspierającego Stowarzyszenia 

„Zgierski Uniwersytet Trzeciego Wieku” i wyznaczenia pełnomocnika do 

działania w imieniu Powiatu Zgierskiego w tym Stowarzyszeniu; 

b) powierzenia Gminie Stryków prowadzenia zadania publicznego polegającego na 

wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy 

Stryków; 

c) udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Stryków na realizację zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali                    

z terenu Gminy Stryków; 

d) zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011 – druk „A” 

e) zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r.                     

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011- druk „B”; 
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f) wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Łódzkiego dotyczącej 

ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

13. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Oświadczenia i wnioski radnych. 

16. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

17. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z VII sesji nie zgłoszono. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z VII sesji. 

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  

 

Ad. 4 

Radny Tomasz Jędrzejczak zgłosił interpelację, o poważne potraktowanie Komisji Statutowo-

Prawnej. Po raz kolejny na posiedzeniu nie było przedstawiciela Zarządu i nie miał kto 

przedstawić projektów uchwał.   

 

Radny Krzysztof Kozłowski w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

poinformował, że w numerze 9 i 10 „Nowego Zgierskiego ITZ” z 8 i 21 marca br. ukazało się 

płatne ogłoszenie opatrzone herbem Powiatu Zgierskiego. W treści ogłoszenia Starosta 

Zgierski i Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego składają dziękczynne hołdy Pani Poseł 

Agnieszce Hanajczyk, co odbywa się – zupełnie przypadkowo – w roku wyborów 

parlamentarnych. Radny zapytał, w jakiej formie zostanie przekazane 71.000 zł Zespołowi 

Szkół Specjalnych im. Stefana Kopcińskiego w Aleksandrowie Łódzkim, zebrane ponoć na 

rzecz tejże szkoły podczas balu charytatywnego „Balu Czerwonej Róży”. Czy będzie to 

darowizna na rzecz Powiatu Zgierskiego, gdyż plan finansowy tej jednostki budżetowej jest 

częścią budżetu naszego powiatu? W jakich gazetach i czasopismach zamieszczone zostały 

podobne ogłoszenia i jaki był koszt publikacji - poprosił o podanie klasyfikacji budżetowej 

poczynionych na ten cel wydatków. Dlaczego ogłoszenie kierowane do aleksandrowskiej 

posłanki, dotyczące szkoły mieszczącej się w Aleksandrowie Łódzkim pojawiło się                     

w dwutygodniku ukazującym się li tylko na terenie miasta Zgierza? 

Następnie radny przekazał, iż dochodzą do niego słuchy, że na terenie Starostwa 

Powiatowego w Zgierzu występuje agitacja polityczna. Mianowicie w zamian za wypełnienie 

deklaracji wstąpienia do Klubu Platformy Obywatelskiej  obiecuje się lepsze warunki pracy. 

Zapytał, czy jest to prawda, czy Starosta coś o na ten temat  wie? Ile osób zostało 

zwolnionych od  dnia 1 stycznia  br. do dnia dzisiejszego oraz jakie były kryteria tych 

zwolnień? 
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Radny Mirosław Pilarski poinformował, że od jesieni zamknięta jest droga wojewódzka 

relacji Kębliny – Warszyce. Tempo jej naprawy jest bardzo wolne. Cały ruch tranzytowy 

ciężki przeniósł się na drogę powiatową Biała – Kębliny, przez co jest ona niszczona.                 

W związku z tym uważa, że należy zwrócić się do Urzędu Marszałkowskiego o jakieś 

zadośćuczynienie. 

 

Radny Adam Bączyk odniósł się do sprawy poruszanej na końcu poprzedniej kadencji 

dotyczącej  odtworzenia laboratorium przy Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 

w Zgierzu. Wskazał, że w poprzedniej kadencji było duże zainteresowanie tą sprawą 

zwłaszcza członków obecnego Zarządu. Wykonywane były rozeznania finansowe i prawne            

w tym zakresie. Ponieważ była to końcówka kadencji sprawa niejako ucichła. Teraz mamy 

początek. Wtedy była chęć, teraz jest możliwość. Co stoi na przeszkodzie.  

Radna Maria Sobczak złożyła interpelację dotyczącą rozważenia możliwości wsparcia 

inicjatyw organizacji pozarządowych na utworzenie spółdzielni socjalnej, która swoim 

obszarem działania planuje objąć gminy powiatu zgierskiego. 

Interpelacja stanowi załącznik nr  8 do protokołu.  

 

Opinie Komisji do materiałów zgłoszonych na VIII sesję stanowią załącznik nr 9                         

do protokołu.   

2)  

Ad. 5 

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarnego Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 10 

do protokołu. 

 

Zastępca Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Zgierzu Andrzej Jeziorski przedstawił 

informację.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do informacji.  

 

Radny Adam Bączyk zapytał, czy prowadzone są rutynowe kontrole radiologiczne w związku 

ze skażeniem radiologicznym,                    .  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk poprosił o informację, jak wyglądają przepisy sanitarne,                           

w odniesieniu do funkcjonowania fermy kurzej w sąsiedztwie z budynkami mieszkalnymi.  

 

Przewodniczący Rady był zainteresowany jak wygląda sprawa z dopalaczami na terenie 

Powiatu Zgierskiego.   

 

Zastępca Inspektora udzielił odpowiedzi. 

Na terenie Powiatu  Zgierskiego było 7 punktów sprzedaży dopalaczy. Nie było, żadnego 

dystrybutora, ani producenta. Z tych punktów jednego dnia towar został zabrany i przekazany 

do magazynu depozytowego Komendy Wojewódzkiej Policji w Łodzi. Część z tych 

dopalaczy było przekazane do dyspozycji Prokuratury w związku z toczącym się 

postępowaniem karnym. Na ten moment nie mają informacji jak mają dalej postępować w tej 

sprawie. Jeszcze nikt nie podjął jednoznacznej decyzji co z tymi produktami, czy one zostaną 

poddane utylizacji, jeżeli tak to gdzie i w jaki sposób. Badania dopalaczy w toku.  

Jeśli chodzi o fermy kurze to nadzorowane one są przez Weterynarię. Natomiast Powiatowa 

Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna wydaje opinię, jeżeli podmiot się o nią zwróci. I w takich 

przypadkach na moment, kiedy taki obiekt powstawał na pewno odległość jej od budynków 

przyległych jest zachowana, jak również brane pod uwagę były  uciążliwości zapachowe. 
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Podmiot podejmując takie przedsięwzięcie musi się do wymagań przepisowych dostosować.  

Są określone parametry jednak w tej chwili nie potrafi ich podać, jeżeli będzie taka 

konieczność to oczywiście, po sprawdzeniu w stosownych przepisach, je poda.   

W kwestii skażenia radiologicznego to żywność na granicach jest kontrolowana i wyniki tych 

kontroli docierają do PSSE. Jeżeli w którymś z państw unijnych zostałoby coś takiego 

stwierdzone to od razu taka informacja jest przekazywana i taki produkt zostaje wycofywany      

i na nasz obszar nie wchodzi. Natomiast szczebel powiatowy badań radiologicznych żadnych 

nie prowadzi. Żywność pod względem zanieczyszczeń radiologicznych bada tylko                      

i wyłącznie Wojewódzka Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna w Lublinie. Na dzień dzisiejszy 

nie ma żadnych zagrożeń.     

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła.  

 

Ad. 6  

Roczne sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Agnieszka Duszkiewicz – 

Nowacka przedstawiła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania. 

 

Radna Zofia Ogórek zapytała, na czym polega usamodzielnienie wychowanków domów 

dziecka i jak należy rozwiązać ten problem. Przez usamodzielnienie radna rozumie 

zabezpieczenie lokalu mieszkalnego dla wychowanka.  

 

Dyrektor PCPR podkreśliła, iż małemu dziecku trafiającemu do domu dziecka poprzez pracę, 

pedagogicznie, wychowawczo psychologicznie, budowana jest tożsamość. Jest to ogromny 

proces. Budowana  jest wiara, że warto żyć uczciwie, że warto jest się pożegnać z tymi 

starymi patologicznymi i patogennymi korzeniami. Jeżeli będzie dopuszczone do tego,                     

że tylko i wyłącznie przyzna się środki na usamodzielnienie to wówczas to dziecko „nam się 

obsunie, bo ono wróci do środowiska swojego sprzed wielu, wielu lat”. Część dzieci                     

w momencie usamodzielniania zamieszkuje np. z dziadkami, małżonkami, teściami.                      

W ubiegłym roku udało się pozyskać 4 bądź 5 mieszkań dla dzieci. W tym roku Powiat 

Zgierski przystępuje do projektu systemowego z funduszy europejskich. Projekt rozpocznie 

się najwcześniej od 1 maja. Także ten rok może okazać się, że jest jeszcze za wcześnie,              

aby  realizować ze środków unijnych mieszkania systemowe. Tym bardziej, że obarczone to 

jest ogromnym ryzykiem, bowiem gdy dziecko wyjdzie z domu dziecka to ono już powrotu 

tam nie ma. Jeżeli dziecko się uczy to otrzymuje środki na kontynuowanie nauki w granicach 

do 500 zł. Nie ma możliwości, żeby dziecko za tę kwotę się utrzymało nie mając żadnego 

wsparcia. W przyszłym roku dołożą wszelkich starań, żeby jednak mieszkania chronione                 

w ramach tego projektu systemowego funkcjonowały przez okres całego roku.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji w 2010 roku Programu działań na rzecz osób niepełnosprawnych           

w Powiecie Zgierskim na lata 2006-2010 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Dyrektor PCPR przedstawiła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z realizacji w 2010 roku uchwały Nr IX/76/07 Rady Powiatu Zgierskiego                  

z dnia 29 czerwca 2007 r. w sprawie przyjęcia lokalnego programu opieki nad dzieckiem                 

i rodziną w Powiecie Zgierskim na lata 2007-2013 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Dyrektor PCPR przedstawiła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie z realizacji uchwały Nr XLIII/400/07 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                  

26 lutego 2010 r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań rehabilitacji 

społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na rok 2010 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Dyrektor PCPR przedstawiła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 
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Ad. 10  

Sprawozdanie z realizacji w 2010 roku Strategii Integracji i Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Powiatu Zgierskiego na lata 2009-2013 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Dyrektor PCPR przedstawiła sprawozdanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Radny Janusz Rajtar zaznaczył, że dyrektor prezentując poszczególne sprawozdania 

przedstawiła szereg rozmaitych problemów łączących się z ogólnie pojętą sytuacją społeczną 

Powiatu Zgierskiego. Istotą tego działania jest przedmiotowe sprawozdanie, a wszystkie 

pozostałe materiały składają się na jego realizację. Podziękował dyrektor PCPR za 

przekazanie informacji, z którymi się spotykamy na co dzień, a których tak naprawdę nie  do 

końca jesteśmy świadomi. Nie tylko dotyczą one funkcjonowania rodziny, dziecka ale 

generalnie spraw związanych z ochroną socjalną mieszkańców powiatu. Z realizacji tej 

uchwały przewija się kontekst wielu ludzi, którym nie można pomóc, ze względu na skromne 

środki. Ale wspomagać można monitorując. Funkcja ta jest bardzo istotna, którą PCPR 

powinno ze szczególnym pietyzmem realizować. Wokół nas żyją ludzie, którzy borykają się       

z różnymi problemami. Wokół nas są ludzie, którzy w skutek braku środków na rehabilitację 

zawodową są wykluczeni społecznie i zawodowo. Jest to problem bardzo poważny.                   

Na przyszłość zaproponował, aby realizując tematykę związaną z pomocą rodzinie zaczynać 

od tego co zostało zrobione w ramach tej Strategii.  

 

Mieszkanka Zgierza Zofia Niechciał uważa, że rzeczywistość jaką mamy to nie jest ot tak 

sobie zrobiona. Że ludzie doświadczają biedy, to nie jest ot tak sobie. Są polikwidowane 

zakłady, stanowiska pracy. W latach osiemdziesiątych MOPS nie istniał, był Referat Opieki 

Zdrowia – 2 osoby. W roku 1989 roku ludzie z tzw. PRLu zaczęli tworzyć zakład pomocy 

społecznej i osoba, która była powołana na stanowisko dostała od razu  stanowisko dyrektora.  

Dawanie w tamtym czasie zasiłków i doprowadzenie do tego, że jak nie będzie pracy to 

dostanie „kuroniówkę” doprowadziło do tego co jest. Mówienie, że nie ma tego czy tamtego, 

bo nie ma środków niczego nie rozwiąże. A gdzie jest praca. „Ci ludzie, tak niepełnosprawni 

jak ludzie pełnosprawni, jeżeli schodzą poniżej i tworzy się ta strefa zdegenerowana to ktoś za 

to odpowiada. Ktoś powinien działać, żeby tak nie było.” Następnie zapytała, czy PCPR 

korzystał z funduszy z Kapitału Ludzkiego, jeżeli nie, to czas chociaż na koniec z nich 

skorzystać.  

 

Dyrektor wyjaśniła, że jest dyrektorem PCPR od 2 lutego br. i cieszy się, że udało się jej 

złożyć w tym roku wniosek właśnie w ramach Kapitału Ludzkiego. Jednocześnie przekazała,                             

że w ubiegłym roku jak i w latach poprzednich powiat nie składał takich wniosków. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 12
20

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 13
00

. 

 

 



9 
 

Ad. 11a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/327/09 Rady Powiatu Zgierskiego           

z dnia 23 czerwca 2009 r. w sprawie przystąpienia na członka wspierającego Stowarzyszenia 

„Zgierski Uniwersytet Trzeciego Wieku” i wyznaczenia pełnomocnika do działania w imieniu 

Powiatu Zgierskiego w tym Stowarzyszeniu stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Starosta Zgierski Krzysztof Kozanecki przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/67/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/327/09 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 23 czerwca 2009 r. w sprawie przystąpienia na członka 

wspierającego Stowarzyszenia „Zgierski Uniwersytet Trzeciego Wieku” i wyznaczenia 

pełnomocnika do działania w imieniu Powiatu Zgierskiego w tym Stowarzyszeniu stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 11b) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Stryków prowadzenia zadania publicznego 

polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy 

Stryków stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/68/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 marca 22011 r. w sprawie powierzenia Gminie Stryków prowadzenia 

zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków              

i lokali z terenu Gminy Stryków stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. 11c) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie Stryków prowadzenia 

zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru gruntów, budynków               

i lokali z terenu Gminy Stryków stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

 

 



10 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/69/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 marca 22011 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Gminie 

Stryków prowadzenia zadania publicznego polegającego na wydawaniu wypisów z rejestru 

gruntów, budynków i lokali z terenu Gminy Stryków stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 11d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia          

27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011                       

– druk „A” stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski, w imieniu Zarządu Powiatu, przedstawił projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/70/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego        

na rok 2011 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. 11e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia          

27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2011                       

– druk „B” stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Skarbnik, w imieniu Zarządu Powiatu, przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/71/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego        

na rok 2011 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  
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Ad. 11f) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi stanowi załącznik nr 26 

do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji do projektu uchwały. 

 

Radny Adam Bączyk zapytał, czy oddział ten już jest zlikwidowany, czy on dopiero zostanie 

zlikwidowany. Czy wskazany jest termin, kiedy te 2 nowe oddziały zostaną uruchomione.  

 

Radna Maria Sobczak przekazała informację, że mają powstać 2 oddziały: jeden oddział 

udarowy z kontraktem od lipca br., a drugi opieki nad pacjentami w trakcie chemioterapii 

dotyczący chorób układu wydechowego jest w trakcie przygotowań. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały z wyrażeniem pozytywnej 

opinii w treści § 1.  

Za przyjęciem głosowało  16 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu  10 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/72/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Łódzkiego dotyczącej ograniczenia działalności Wojewódzkiego Zespołu 

Zakładów Opieki Zdrowotnej Centrum Leczenia Chorób Płuc i Rehabilitacji w Łodzi stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu.  

 

Ad. 11g) 

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego do podjęcia działań 

zmierzających do nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Starosta przedstawił projekt uchwały. W związku z tym, że tzw. „pakiet zgierski” przestał być 

obowiązujący Zarząd Powiatu Zgierskiego zamierza przystąpić do realizacji planu B. 

Wiadomo, że od początku istnienia Powiatu Zgierskiego nie jest rozwiązany problem 

dotyczący Młodzieżowego Domu Kultury w Zgierzu. Zarząd ma ambicje, by ten problem 

rozwiązać w tej kadencji. Nie udało się to przy współpracy z miastem Zgierz, więc należy go 

rozwiązać samemu. Plan jest, aby MDK przenieść lokalizacyjnie z ul. Długiej na                          

ul. Dąbrowskiego 18 – budynek po sądzie. Jest to nieruchomość Skarbu Państwa, więc 

umieszczenie tam działalności MDK łączy się z dwoma zabiegami. Zarząd w tym roku chce 

doprowadzić do komunalizacji tej nieruchomości, czyli przejęcia jej przez Powiat Zgierski. 

Jeśli uda się tego dokonać przystąpimy do pracy koncepcyjnej, projektowej mającej na celu 

adaptację tego budynku na rzecz działalności MDK. Do tych zamierzeń jest potrzebna 

akceptacja Rady stąd przedmiotowy projekt uchwały.   

Starosta nadmienił, iż o planie tym powiadomiona jest dyrekcja MDK. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Komisji do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/73/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu Zgierskiego 

do podjęcia działań zmierzających do nabycia nieruchomości stanowi załącznik nr 29                            

do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady zgłosił do porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr II/7/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 10 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie ww. zmianę porządku obrad.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada zmianę porządku obrad przyjęła. 

 

Ad. 11h) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/7/10 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia             

10 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 30                  

do protokołu. 

 

Akces radnego Tadeusza Iwaniuka do uczestnictwa w pracach Komisji Rewizyjnej stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr VIII/74/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 marca 2011 r. w sprawie zmiany uchwały Nr II/7/10 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 10 grudnia 2010 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej  stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu.  

 

Ad. 12 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

  

Przewodniczący Rady przedstawił informację.  

 

Ad. 13 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację.  
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Ad. 14 

Starosta odniósł się do interpelacji radnego Krzysztofa Kozłowskiego. Radny powołując się 

na jakieś słuchy, na jakieś odgłosy, pogłosy sugeruje Staroście podejmowanie jakiś działań 

nie mających nic wspólnego z tym do czego Rada Powiatu Zgierskiego 1 grudnia 2010 r. go 

powołała.  O tym, że będzie zwalniał pracowników mówił już bardzo dawno, od momentu, 

kiedy zorientował się jaki jest stan organizacyjny Starostwa Powiatowego w Zgierzu.                   

Te ruchy reorganizacyjne, które  przeprowadza aktualnie mają na celu li tylko jak najlepsze 

administrowanie i wykonywanie zadań publicznych z zakresu działalności Powiatu 

Zgierskiego oraz takie gospodarowanie majątkiem, przez radnych mu powierzonym,                  

by wystarczyło nie tylko na administrowanie i wynagrodzenia, ale żeby także mogły być 

realizowane inwestycje powiatowe, które w obecnym stanie zatrudnieniowym nie mogą być 

realizowane, albowiem prawie wszystkie pieniądze, które są przeznaczone na zadania 

powiatowe idą na wynagrodzenia. Nie spodziewał się, że radny złoży taką interpelację, która 

nie jest interpelacją merytoryczną, nie jest interpelacją związaną z troską o funkcjonowanie 

Powiatu Zgierskiego jako całości, tylko nawet nie wie czym. „Czy państwo próbujecie jako 

partia, chociaż nawet nie podejrzewam, że jako partia, zasłonić swoje poprzednie działania,          

w których walkę z bezrobociem ograniczyliście tylko do tego, by stwarzać fikcyjne etaty                

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu. Nie wiem z czego to wynika.” 

Jednocześnie Starosta oświadczył, że odpowiedzi na pozostałe interpelacje zostaną udzielone 

pisemnie w statutowym terminie.                            

 

Ad. 15 

Radna Iwona Dąbek złożyła oświadczenie w nawiązaniu do interpelacji radnego Krzysztofa 

Kozłowskiego dotyczącej balu charytatywnego „Balu Czerwonej Róży”.  

„Czuję się upoważniona do zabrania głosu w tej sprawie, gdyż jestem też jedną z inicjatorek, 

organizatorek tej imprezy, tej akcji charytatywnej. Tak stawianie sprawy trochę mnie 

zaskakuje, ale jednocześnie oburza. Oburza z uwagi na podmiotowe potraktowanie samych 

sponsorów czy inicjatorki w tej sprawie. Nie przyszło by mi nigdy do głowy, a włączam się       

w wiele akcji charytatywnych, żeby próbować nakłonić czy zadecydować wręcz za sponsora 

na co ma przeznaczyć pieniądze, w jakim wymiarze i próbować go z tego rozliczyć. Ja bardzo 

pozytywnie odebrałam podziękowania zamieszczone w Expressie sobotnim w imieniu 

Zarządu przez pana Starostę i w imieniu Rady Powiatu przez pana Przewodniczącego, bo cel 

balu dotyczył szkoły specjalnej, która jest szkołą powiatową. W ubiegłym roku,                             

ja wspominałam zapraszając państwa na tę imprezę, sponsorowaliśmy rehabilitację 

niepełnosprawnego mieszkańca Zgierza. Nie chodzi przecież o to, żeby się licytować co i dla 

kogo. Najważniejsze jest to, żeby propagować takie akcje. Ja tak odbieram podziękowania 

zamieszczone w gazecie, żeby poszukiwać sprzymierzeńców, żeby nie tylko utyskiwać nad 

tym jak nam jest źle i niedobrze, ale inicjować podobne programy, bo takie przesłanie jest 

chyba proste w swoich założeniach. Chyba, że się doszukiwać we wszystkim różnego rodzaju 

kontekstów politycznych, bo tylko taki niestety widzę sens przedstawianej przez pana 

interpelacji. Żeby umniejszyć cel a tym samym zyskać pomniejszony oddźwięk z bardzo 

fajnej inicjatywy, jakimi są wszystkie akcje charytatywne. Nic pan nie poradzi na to,                       

że Agnieszka Hanajczyk, która jest posłem Platformy Obywatelskiej, jest osobą prężną                  

z inicjatywą i aktywną na tyle, że potrafi pozyskać też takie grono ludzi do takiego 

przedsięwzięcia. Tylko ci z państwa, którzy podejmowali się podobnych działań, może mają 

wyobrażenie co to znaczy zorganizować imprezę, w której zbiera się w tym roku 71 tysięcy. 

Jest to naprawdę ciężki i duży wysiłek. A osoba posła myślę, że też gwarantuje rzetelność 

potem np. rozliczenia tej akcji. Rozumiem, że jest to gdzieś niewygodne, bo żaden poseł, 

działacz PiSu nie ma podobnego pomysłu, ale trudno to już inicjatywa jest po stronie tych, 

którzy by chcieli podobne przedsięwzięcia organizować. Ale też albo się to czuje, albo nie. 



14 
 

Oczywiście nie jest to żaden przymus, żaden wyznacznik funkcjonowania w społeczeństwie, 

czy funkcjonowania radnego. Ja celowo się przyglądałam panu radnemu podczas 

sprawozdania przedstawianego przez panią dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie, gdzie przez większość tego czasu albo pana nie było, albo pan był zupełnie nie 

zainteresowany, zajęty rozmową w czasie dosyć ważnych problemów problematyki 

społecznej jak omówienie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu 

Zgierskiego, bo między innymi w tej Strategii jest rozwiązywanie problemów oświatowych.                   

To nie jest tak, że problematyka społeczna ogranicza się do osób niepełnosprawnych, ale stan 

zdrowia, stan oświaty. Niestety, środki którymi dysponuje na chwilę obecną powiat 

przedstawiają się marnie, dlatego tym bardziej takie akcje są jak najbardziej pożądane, 

wskazane. Chciałam na koniec podziękować wszystkim państwu, którzy się włączyli przez 

wspomożenie finansowe, przez udział w balu w tej imprezie, podziękować oczywiście                   

w imieniu obdarowanych, bo plany szkoła ma bardzo duże, podchodzą do tego bardzo 

rzetelnie. Nie Rada będzie rozliczać szkołę z tych pieniędzy, nie Rada przekazała te 

pieniądze, należy to bardziej do samego posła jako inicjatora tej akcji charytatywnej. Ja na 

koniec już tylko zacytuję słowa Jana Kochanowskiego „Służmy wszyscy poczciwej sprawie, 

a jako kto może niech ku pożytku dobra wspólnego pomoże”.”      

  

Ad. 16 

Mieszkanka Zgierza Zofia Niechciał nawiązując do pkt 9 „pakietu zgierskiego”,                               

zapytała, „czy rzeczywistość taka jest również na papierze i takie porozumienie było zawarte                 

w tamtym czasie, czy nie. Jeżeli ten pakiet nie będzie aktualny tzn., że geodezja z Urzędu 

Miasta ma przejść na ul. Długą, czy ma nie działać w urzędzie. Jak to ma wyglądać. 

Mieszkańcy pytają, jak to trzeba przyjąć, czy będzie w ten sposób utrudnienie uzyskiwania 

dokumentów, czy będzie dalej działać wydział geodezji w Urzędzie Miasta.”   

Następnie poinformowała, że w środę było spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie 

kolei dużych prędkości. Z relacji z tego spotkania wie, że przez Zgierz nie będzie przejeżdżać 

kolej dużych prędkości. Osobiście liczyła, że jeżeli ta kolej będzie przejeżdżać przez Zgierz, 

będzie się zatrzymywać na stacji Zgierz to będzie się to wiązało z remontem wiaduktów na             

ul. Łódzkiej i ul. Długiej. Niestety wynika z tego, że Zgierz traci możliwość remontu tych 

wiaduktów. Czy ktoś z Powiatu Zgierskiego był również na takim spotkaniu wcześniej, 

aniżeli ta środa, czy powiat wypowiadał się w tej kwestii, czy był jakiś sprzeciw, czy po 

prostu przyjęte do wiadomości, że będzie z dworca fabrycznego miała kierunek ta kolej.                   

„W tej chwili tylko doraźnie będzie remont trasy 15, czyli popodbijanie podkładów, wymiana 

torów i nic ponadto na trasie 15. 16 znak zapytania. Nie widziałam na tym spotkaniu nikogo     

z Powiatu Zgierskiego, więc jestem troszkę zaniepokojona, że to jakoś tak przeszło bokiem. 

Chciałabym wiedzieć czy z Powiatu Zgierskiego ktoś zabierał głos co do usytuowania trasy 

kolei dużych prędkości. To bardzo zaważa na tym, że nasz rejon nie będzie się tak rozwijał 

jak powinien.” 

Ponadto zwróciła uwagę, że wyniesienie Młodzieżowego Domu Kultury na ul. Dąbrowskiego 

może jest i dobrym pomysłem, ale na ul. Narutowicza jest już taka świetlica dla dzieci                   

z tamtego środowiska. W dzielnicy Kurak, gdzie był internat włókiennika, właściciel, który 

zakupił tę nieruchomość do tej pory nie wyremontował części stołówkowej. „Może jednak 

państwo pochylicie głowę nad tym problemem, że w tej części nie ma żadnego miejsca 

kultury dla dzieci. Mało tego nie wiecie może państwo o tym, że szkoły podstawowe nie 

muszą prowadzić świetlic opieki nad dziećmi od klasy IV do VI. Szkoła Nr 5 przejęła 

obowiązki szkoły nr 6, która jest zlikwidowana. Dzieci te po wyjściu ze szkoły, jeżeli rodzice 

nie przebywają w domu, pozostają z tzw. kluczem na szyi. I niestety nie trafiają bezpośrednio 

do domu i zaczyna brakować opieki. Wiecie państwo o tym, że w takim wieku różne pomysły 

trafiają do głowy. Jeżeli nie pochylicie się nad tym, żeby jednak tę część stołówkową w jakiś 
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sposób odzyskać i stworzyć tu trzeci punkt kultury dla tych dzieciaków, to będzie 

nieciekawie. W mieście również o tym mówię. Ta nieruchomość jednak stąd wyszła. 

Kompetencyjnie powiat dostał ją do zarządu, a w tej chwili jest taki problem, że od momentu 

sprzedaży do tej pory nie jest zagospodarowany, chociaż remonty są. Słyszałam,                            

że prawdopodobnie tych pomieszczeń pokoi z uwagi na zbyt małą wysokość nie będzie 

można zasiedlić mieszkańcami. Proszę o popracowanie nad tym.”  

 

Ad. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

VIII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 13
45

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        

 


